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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена исследованию состояния системы инженерной защиты населения и объектов экономики и разработке практических рекомендаций по ее улучшению. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Анализ современных инженерных мероприятий по защите населения и объектов экономики. 2.	Анализ актуальных угроз, требующих проведения инженерных мероприятий. 3.	Оценка эффективности фактического проведения ИМ по защите населения и объектов экономики. 4.	Анализ нормативно-правовой базы в области ИМ ГО. 5.	Выделение возможных векторов развития системы инженерной защиты. 6.	Разработка списка практических рекомендаций по улучшению системы ИЗ. В работе были изучены статистические данные государственных докладов МЧС о состоянии защиты населения и территорий от ЧС, проанализированы данные о проведении инженерных мероприятий при возникновении ЧС, а также статистические данные о состоянии фонда защитных сооружений. Результатом работы стал перечень практических рекомендаций по совершенствованию системы инженерной защиты населения и объектов экономики.
        

        
          This work is devoted to the study of the state of the system of engineering protection of the population and economic objects and the development of practical recommendations for its improvement. Tasks that were solved at the course of the study: 1.	Analysis of modern engineering measures to protect the population and economic objects. 2.	Analysis of current threats that require engineering measures. 3.	Evaluation of the effectiveness of the actual implementation of engineering measures to protect the population and economic facilities. 4.	Analysis of the regulatory framework in the field of civil defense engineering measures. 5.	Identification of possible vectors of development of the engineering protection system. 6.	Development of a list of practical recommendations for improving the engineering protection system. In the work, the statistical data of the state reports of the Ministry of Emergency Situations on the state of protection of the population and territories from emergencies were studied, data on the implementation of engineering measures in the event of an emergency, as well as statistical data on the state of the fund of protective structures were analyzed. The result of the work was a list of practical recommendations for improving the system of engineering protection of the population and economic facilities.
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